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Samenstelling van de dorpsraad 

In 2024 bestond de dorpsraad Kwadijk uit de volgende leden: Thimo Rietveld (voorzitter), Wilma 

Boddeke (penningmeester), René Pool (secretaris), Dineke te Bos, Marijke Swart (toegetreden in 

2024), Michel Arends (toegetreden in 2024), Brigitta van der Wal-Ubbels (afgetreden in 2024), Saskia 

Kuiper (afgetreden in 2024), Steven Bleksley en Pieter Commandeur.  

Vergaderingen 

We hebben vergaderd op de volgende data: 

• 29 januari 2024 (openbaar); 

• 11 maart 2024 (openbaar); 

• 22 april 2024 (jaarvergadering, openbaar); 

• 3 juni 2024 (openbaar); 

• 15 juli 2024 (bestuur + Renske Keur van Dorpswerk NH); 

• 9 september 2024 (openbaar); 

• 7 oktober 2024 (openbaar); 

• 18 november 2024 (openbaar). 

Behandelde onderwerpen 

Gaswinning Middelie 

De voortzetting van de gaswinning uit de gasveld Middelie is goedgekeurd door het ministerie van 

Economische Zaken en Klimaat. Hierop heeft de dorpsraad Kwadijk pro forma beroep aangetekend 

omdat de voortzetting in onze ogen strijdig is met de energietransitie en omdat er zorgen zijn voor 

schadelijke effecten aan huizen en andere gebouwen. 

(Aankomende) bouwprojecten in het dorp 

Gare du Nord (Stationsweg) 

In 2024 is dit project opgeleverd. De realisatie van dit project heeft overlast veroorzaakt in de 

stationsweg. De daadwerkelijke bewoning van de appartementen heeft wat tijd gekost omdat er in 

het begin nog geen aansluiting was op het elektriciteitsnet. 

Plan Dekker 

Voor dit plan zijn er in 2024 een aantal zienswijzen ingediend. Na afronding van deze periode, volgde 

de beroepsperiode. Er is door de firma Dekker een aantal bijeenkomsten georganiseerd. In eerste 

instantie ter informatie aan de direct omwonenden en vervolgens voor alle belangstellenden. 



Voormalig dorpscafé 

De ontwikkelingen voor dit project (het realiseren van appartementen op de locatie van het 

voormalige dorpscafé) lopen traag. Er is vanuit de dorpsraad beperkt zicht, maar Steven Bleksley en 

Dineke te Bos kunnen ons, als de toekomstig buren van dit complex, wat nieuwtjes mededelen. 

Plan Jonk 

Het plan om op het terrein van de firma Jonk woningen te realiseren is waarschijnlijk zonder indienen 

van zienswijzen geaccepteerd. We wachten af wat de ontwikkelingen zijn. 

Padelbanen 

SV Kwadijk heeft een plan om padelbanen aan te leggen achter op hun sportterrein. Bij de gemeente 

loopt hiervoor een procedure. De reden om dit plan in te dienen is de vrees voor het voortbestaan 

van de club. Het aantal leden neemt terug en de inkomsten nemen af. Een aantal dorpsbewoners is 

tegen de aanleg van padelbanen vanwege zorgen over mogelijke geluids- en verkeersoverlast. 

Verkeer en toestand van de straten en wegen en andere infrastructuur in en 

rondom het dorp 

Geluidsoverlast N244 

Er zijn meldingen van toegenomen geluidsoverlast in het dorp vanaf de N244. Hierop is contact 

opgenomen met de gemeente en provincie. Volgens de provincie valt het geluidsniveau binnen de 

normen. 

Landbouwverkeer over N244 

Na een pilot is er toestemming gekomen voor landbouwverkeer om de N244 te kunnen gebruiken. 

Dit heeft in het dorp tot een verlichting van de overlast van dit soort verkeer geleid. 

Herstelwerkzaamheden dorpsstraat 

In 2024 hebben herstelwerkzaamheden plaatsgevonden aan de dorpsstraat. Plekken die ernstig 

verzakt waren zijn gerepareerd. De toestand van de weg is verbeterd, hoewel het een blijvend punt 

van aandacht is. 

Werkzaamheden A7 

Een viaduct van de A7 in de nabijheid van Kwadijk is in 2024 onder handen genomen. Dit heeft de 

nodige overlast gegeven. De hoeveelheid sluipverkeer in het dorp is meegevallen. 

Beplanting Durkweg 

Bij werkzaamheden aan de Durkweg door het waterschap is beplanting verdwenen. Eind 2024, is er 

herbeplant, ook aan de Oude Gouw. 

Uitbreiding energienet NH  

Er wordt onderzoek uitgevoerd naar een 'energie snelweg' Noord-Holland (Noord). Dit om de 

stroomvoorziening te kunnen garanderen in de toekomst. In de komende periode worden er routes 

verkend. Advies is om de informatie in de gaten te houden. 

Groenteam 

Er was een idee om een groenteam op te richten. Door Paul en Ria Roele is hier verder invulling aan 

gegeven, in samenwerking en overleg met de gemeente. Zo’n groenteam zou de gemeente kunnen 

bijstaan met het bijhouden van het groen in het dorp en hier en daar bewoners kunnen bijstaan die  

hulp kunnen gebruiken bij bijvoorbeeld onderhoud van de tuin. Er was tevens het idee om inheemse 



planten te plaatsen in rondom het parkje bij de voetbalclub en in het veldje voor het Kwadijkervlot. 

Dit om de biodiversiteit een handje te helpen. 

Het groenteam is in 2024 van start gegaan en er is een aantal dagen geweest waar vrijwilligers het 

onderhoud van het groen bij de begraafplaats hebben uitgevoerd. De aanleg van de beplanting is niet 

gebeurd. Wel is er een brief naar de bewoners van de Reinoud van Brederodestraat gegaan met een 

uitnodiging bij een komende dorpsraadvergadering mee te praten. Dan zal Sjoerd Boers van de 

gemeente ook uitleg geven. 

Behoud SV Kwadijk 

De voorziening die SV Kwadijk het dorp biedt wordt als belangrijk gezien In de eerste plaats is de club 

natuurlijk een sportvoorziening, maar de kantine dient tevens als vergaderruimte voor de dorpsraad, 

ruimte voor koffieochtenden, ruimte voor ouderengym en sinds dit jaar ook als smulkantine 

(“dorpshuisfunctie”). Andere voorzieningen zijn er niet in het dorp. De club heeft haar zorgen geuit 

over het voortbestaan van de club. De dorpsraad deelt die zorgen. Om de club nieuw leven in te 

blazen is er een plan om padelbanen aan te leggen op het terrein van de club (zie ook hierboven). 

Terugkoppeling GDO vergaderingen 

Het gemeenschappelijk dorpsradenoverleg (GDO) wordt regelmatig bijgewoond door een 

afvaardiging van de DR Kwadijk. Onderwerpen die ook van belang zijn voor ons dorp zijn: de 

ontwikkeling van een termijnagenda van het GDO (welke onderwerpen zullen in de nabije toekomst 

aandacht krijgen),  opvang van vluchtelingen (Oekraïne) en de aankomende participatiewet. 

Toekomstige ontwikkelingen 

Na ervaringen te hebben gehoord van andere dorpsraden in het GDO en na gesprekken binnen onze 

dorpsraad is er besloten om te gaan onderzoeken of, hoe en wanneer we een 

dorpsagenda/dorpsvisie gaan ontwikkelen. Hiertoe hebben we onder begeleiding van Renske Keur 

van Dorpswerk NH het “Kleine Kernen spel” te spelen met de leden van het bestuur. Dit heeft 

plaatsgevonden op 15 juli 2024. Het spel gaf inzichten in hoe wij als bestuur kijken naar wat voor 

dorpsraad we in de toekomst zouden willen zijn. 

Naar aanleiding van deze positieve ervaring is besloten om daadwerkelijk een dorpsagenda te gaan 

ontwikkelen in 2025. We willen dit met het hele dorp doen, dus als eerste actie richting de 

dorpsbewoners zullen we een enquête uitzetten waarin we ideeën ophalen die leven in het dorp. Aan 

de hand van de resultaten van de enquête zullen we de dorpsagenda vorm gaan geven. 


